
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 19. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 455
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der ikke er lovbestemte frister for førsteinstansers ma-
terialefremsendelse til de pågældende nævn, klageinstanser m.v. og samtidig redegøre
for muligheden for at fastsætte og overholde sådanne frister? Spørgsmålet er stillet på
baggrund af Statsrevisorernes beretning 12/2020 om sagsbehandlingstider og produktivi-
tet i Nævnenes Hus.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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